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Tomasz Pszczółka, skoczowski radny, wystosował do burmistrza Mirosława Sitko
interpelację w sprawie utworzenia ogrodzonego wybiegu dla psów, na którym zwierzęta
mogłyby się bawić. Czy pomysł ma szansę na realizację?

fot. KR/ox.pl

Jak zaznacza radny, podobne parki istnieją już w innych miejscowościach. - Mieszkańcy zwrócili mi uwagę, iż w
sąsiednich gminach powiatu cieszyńskiego, znajdują się w miastach ogrodzone wybiegi dla psów wraz z
elementami służącymi zwierzętom do zabawy. Taka strefa aktywności przyczyni się do integracji
mieszkańców miłośników zwierząt - pisze Tomasz Pszczółka.

Radny wskazuje także, gdzie taki park mógłby powstać. - Jedna ze wskazywanych przez mieszkańców
możliwych lokalizacji mogłaby znajdować się w rejonie Skateparku lub za stawami na Górnym Borze -
czytamy w dokumencie.

Pomysł zostanie rozważony pod kątem przyszłorocznych inwestycji. - Budowa zostaje przyjęta jako wniosek do
budżetu i zostanie uwzględniona w propozycjach do budżetu gminy Skoczów na 2020 r. - pisze w odpowiedzi
na pismo burmistrz Mirosław Sitko.

Radny napisał także interpelację w sprawie odnowienia Skate Parku w Skoczowie. - Mieszkańcy Skoczowa w
bardzo licznych głosach wskazują, iż gmina zapomniała o najmłodszych mieszkańcach swojego miasta
poprzez całkowite zaniedbanie budowy placów zabaw i stref aktywnego wypoczynku na miarę naszych
czasów i oczekiwań młodzieżyu. Idealnym miejscem rozbudowy, które czasy świetności ma już za sobą,
jest Skate Park na ul. Ewangelisty Jana Mocko - pisze radny.

Burmistrz nie ustosunkował się jeszcze do tego pisma.
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Aktualizacja (09.07.2019)
Jak poinformował Urząd  Miasta w Skoczowie burmistrz odpowiedział  na interpelację radnego, którą publikujemy w
całości poniżej:


	Park dla psów w Skoczowie?

